
 
Articulation Pathway 
 
 Advanced Diploma in Transport Operations and Management (Full-time) 
 
“1+1.5” articulation pathway  
  
Students are eligible to apply for admission to the 1.5-year bachelor degree programmes (Full-time or Part-time) listed below after 
completing MTR Academy's 1 year Advanced Diploma in Transport Operations and Management (Full-time). 
  
Bachelor of Arts (Honours) International Business Management^ (Part-time) offered by The HKU School of Professional and 
Continuing Education (HKU SPACE), leading to an academic award by University of Plymouth. 
 
Bachelor of Science (Honours) Business Management^ (Full-time) offered by The HKU School of Professional and Continuing 
Education (HKU SPACE), leading to an academic award by University of Plymouth. 
  
Bachelor of Science (Honours) Business Management^ (Part-time) offered by The HKU School of Professional and Continuing 
Education (HKU SPACE), leading to an academic award by University of Plymouth. 
 
“1+2” articulation pathway  
  
Students are eligible to apply for admission to the 2-year bachelor’s degree programmes (Full-time or Part-time) listed below after 
completing MTR Academy's 1 year Advanced Diploma in Transport Operations and Management (Full-time). 
  
Bachelor of Business Administration (Honours) in Operations and Supply Chain Management (Full-time) offered by the School of 
Professional Education and Executive Development (SPEED) of The Hong Kong Polytechnic University, leading to an academic award 
by PolyU-SPEED. 

Bachelor of Arts (Honours) in Logistics and Supply Chain Management^ (Part-time) offered by the School of Professional Education 
and Executive Development (SPEED) of The Hong Kong Polytechnic University, leading to an academic award by Northumbria 
University, United Kingdom. 

Bachelor of Arts (Honours) in Business Management^ (Part-time) offered by the School of Professional Education and Executive 
Development (SPEED) of The Hong Kong Polytechnic University, leading to an academic award by Northumbria University, United 
Kingdom. 
 
Bachelor of Social Sciences (Honours) in Public Management and Smart Governance (Part-time) offered by Lingnan University, 
leading to an academic award by Lingnan University. 
 
“1+3” articulation pathway  
 
Students are eligible to apply for admission to the following 3-year bachelor degree programme with credit transfer granted (Full-
time) after completing MTR Academy's 1-year Advanced Diploma in Transport Operations and Management (Full-time). 
 
Bachelor of Marketing and Supply Chain Management (Honours) (Full-time) offered by UOW College Hong Kong, leading to an 
academic award by UOW College Hong Kong. 
 
Bachelor of Maritime Services and Operations Management (Honours) (Full-time) offered by UOW College Hong Kong, leading to an 
academic award by UOW College Hong Kong. 
 
Bachelor of Aviation (Honours) in Operations and Management (Full-time) offered by UOW College Hong Kong, leading to an 
academic award by UOW College Hong Kong. 
 
^ This is an exempted course under the Non-local Higher and Professional Education (Regulation) Ordinance. It is a matter of 
discretion for individual employers to recognize any qualification to which this course may lead. 
 
 
 
 
 
 

https://hkuspace.hku.hk/prog/ba-hons-intl-management
https://ic.hkuspace.hku.hk/programmes/bsc-hons-business-management
https://hkuspace.hku.hk/prog/bsc-hons-business-management
https://www.speed-polyu.edu.hk/programme/bachelor-of-business-administration-honours-in-operations-and-supply-chain-management-full-time
https://speed-polyu.edu.hk/programme/nu-lscm-jan2024
https://speed-polyu.edu.hk/programme/nu-bm-jan2024
https://www.ln.edu.hk/ips/ips-pmsg/index.html
https://www.uowchk.edu.hk/study-at-uowchk/find-programmes/programmes-by-study-area/management/bachelor-of-marketing-and-supply-chain-management-honours/
https://www.uowchk.edu.hk/study-at-uowchk/find-programmes/programmes-by-study-area/management/bachelor-of-maritime-services-and-operations-management-honours/
https://www.uowchk.edu.hk/study-at-uowchk/find-programmes/programmes-by-study-area/aviation/bachelor-of-aviation-honours-in-operations-and-management/


 
升學階梯 

 

運輸營運及管理高等文憑 (全日制) 

 

「1+1.5」升學 

  

同學完成港鐵學院全日制運輸營運及管理高等文憑(一年)，即合資格銜接報讀下列全日制或兼讀制學士學位(一年半) 。課程

詳情請參閱下列網站。 

  

由香港大學專業進修學院(HKU SPACE)與普利茅斯大學合辦的國際商業管理學(榮譽)文學士^(兼讀制) 

 

由香港大學專業進修學院(HKU SPACE)與普利茅斯大學合辦的商業管理學(榮譽)理學士^(全日制) 

 

由香港大學專業進修學院(HKU SPACE)與普利茅斯大學合辦的商業管理學(榮譽)理學士^(兼讀制) 

 

「1+2」升學 

  

同學完成港鐵學院全日制運輸營運及管理高等文憑(一年)，即合資格銜接報讀下列全日制或兼讀制學士學位(兩年) 。課程詳

情請參閱下列網站。 

  

由香港理工大學專業進修學院(SPEED)開辦的營運及供應鏈管理 (榮譽) 工商管理學士(全日制) 

由香港理工大學專業進修學院(SPEED)與英國諾桑比亞大學合辦的物流及供應鏈管理(榮譽)文學士^ (兼讀制) 

由香港理工大學專業進修學院(SPEED)與英國諾桑比亞大學合辦的商業管理(榮譽)文學士^ (兼讀制) 

 

由嶺南大學開辦的社會科學(榮譽)學士 - 公共及智慧管理 (兼讀制) 

「1+3」升學 

同學完成港鐵學院全日制運輸營運及管理高等文憑(一年)，即合資格銜接報讀下列有學分轉移安排的全日制學士學位(三

年) 。課程詳情請參閱下列網站。 

由香港伍倫貢學院開辦的市場及供應鏈管理學士(榮譽) (全日制) 

由香港伍倫貢學院開辦的航運服務及營運管理學士(榮譽) (全日制) 

由香港伍倫貢學院開辦的航運服務及營運管理學士(榮譽) (全日制) 

由香港伍倫貢學院開辦的營運及管理(榮譽)航空學士(全日制) 

 

^此課程已獲非本地高等及專業教育(規管)條例豁免註冊。個別僱主可酌情決定是否承認本課程可令學員獲取的任何資格。 

 

https://hkuspace.hku.hk/cht/prog/ba-hons-intl-management/
https://ic.hkuspace.hku.hk/programmes/bsc-hons-business-management
https://hkuspace.hku.hk/cht/prog/bsc-hons-business-management/
https://www.speed-polyu.edu.hk/tc/programme/bachelor-of-business-administration-honours-in-operations-and-supply-chain-management-full-time
https://speed-polyu.edu.hk/tc/programme/nu-lscm-jan2024
https://speed-polyu.edu.hk/tc/programme/nu-bm-jan2024
https://www.ln.edu.hk/ips/ips-pmsg/index-tc.html
https://www.uowchk.edu.hk/s-21476/s-21868/find-programmes/s-21546/s-21567/s-22144/
https://www.uowchk.edu.hk/s-21476/s-21868/find-programmes/s-21546/s-21567/s-22471/
https://www.uowchk.edu.hk/s-21476/s-21868/find-programmes/s-21546/s-21567/s-22471/
https://www.uowchk.edu.hk/s-21476/s-21868/find-programmes/s-21546/s-21603/s-21974/


 
 

升学阶梯 

 

运输营运及管理高等文凭 (全日制) 

 

「1+1.5」升学 

  

同学完成港铁学院全日制运输营运及管理高等文凭(一年)，即合资格衔接报读下列全日制或兼读制学士学位(一年半) 。课程

详情请参阅下列网站。 

  

由香港大学专业进修学院(HKU SPACE)与普利茅斯大学合办的国际商业管理学(荣誉)文学士^(兼读制) 

 

由香港大学专业进修学院(HKU SPACE)与普利茅斯大学合办的商业管理学(荣誉)理学士^(全日制) 

 

由香港大学专业进修学院(HKU SPACE)与普利茅斯大学合办的商业管理学(荣誉)理学士^(兼读制) 

 

「1+2」升学 

  

同学完成港铁学院全日制运输营运及管理高等文凭(一年)，即合资格衔接报读下列全日制或兼读制学士学位(两年) 。课程详

情请参阅下列网站。 

  

由香港理工大学专业进修学院(SPEED) 营运及供应链管理 (荣誉) 工商管理学士 (全日制) 

由香港理工大学专业进修学院(SPEED)与英国诺桑比亚大学合办的物流及供应链管理(荣誉)文学士^ (兼读制) 

由香港理工大学专业进修学院(SPEED)与英国诺桑比亚大学合办的商业管理(荣誉)文学士^ (兼读制) 

 

由岭南大学开办的社会科学(荣誉)学士 - 公共及智慧管理 (兼读制) 

「1+3」升学 

同学完成港铁学院全日制运输营运及管理高等文凭(一年)，即合资格衔接报读下列有学分转移安排的全日制学士学位(三

年) 。课程详情请参阅下列网站。 

由香港伍伦贡学院开办的市场及供应链管理学士(荣誉) (全日制) 

由香港伍伦贡学院开办的航运服务及营运管理学士(荣誉) (全日制) 

 

由香港伍伦贡学院开办的营运及管理(荣誉)航空学士(全日制) 

 

 

 

 

^此课程已获非本地高等及专业教育(规管)条例豁免注册。个别雇主可酌情决定是否承认本课程可令学员获取的任何资格。 

https://hkuspace.hku.hk/cht/prog/ba-hons-intl-management/
https://ic.hkuspace.hku.hk/programmes/bsc-hons-business-management
https://hkuspace.hku.hk/cht/prog/bsc-hons-business-management/
https://www.speed-polyu.edu.hk/sc/programme/bachelor-of-business-administration-honours-in-operations-and-supply-chain-management-full-time
https://speed-polyu.edu.hk/sc/programme/nu-lscm-jan2024
https://speed-polyu.edu.hk/sc/programme/nu-bm-jan2024
https://www.ln.edu.hk/ips/ips-pmsg/index-sc.html
https://www.uowchk.edu.hk/s-21476/s-21868/find-programmes/s-21546/s-21567/s-22144/
https://www.uowchk.edu.hk/s-21476/s-21868/find-programmes/s-21546/s-21567/s-22471/
https://www.uowchk.edu.hk/s-21476/s-21868/find-programmes/s-21546/s-21603/s-21974/

